
Anonymizováno v souladu s obecně závaznými právními předpisy 

na ochranu osobních údajů 

Zápis č. 20 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk  

konaného dne 20.04.2022 
 

Přítomni:    18+1      
Omluveni:   Ing. Štěpán Mitáček, Ing. Martin Polách    
Zahájení:   17:00 hodin 
Zapisovatelka:  Dana Krhovská 
Sčitatelka hlasů:   Lenka Angerová 
 

1. Zahájení 
a)  ověřovatelé zápisu:   

Ing. Křižan: „Navrhuji Mgr. Martinu Braunerovou a Mgr. Michaelu Hrdinovou.“ 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk určuje ověřovateli zápisu paní Mgr. Martinu 
Braunerovou a paní Mgr. Michaelu Hrdinovou. 
PRO:   18 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 20/2022/01 
Zastupitelstvo města Hluk určilo ověřovateli zápisu paní Mgr. Martinu 
Braunerovou a paní Mgr. Michaelu Hrdinovou. 
 

17:25 – příchod paní Kateřina Říhová  /stav 19/ 
 

b) schválení programu: 
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 16.02.2022 
2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk  

a) části parcely p.č. 3315/34 v ulici Orelská 
b) pozemku p.č. 707/1 v ulici Rajčovna 

3. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

4. Nákup zametacího stroje pro místní hospodářství 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 

a) Kontrola pokladní hotovosti 
b) Inventarizační zpráva za rok 2021 
c) Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
d) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
e) Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 
f) Rozpočtové opatření č. 1/2022 

6. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
7. Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
8. Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 
9. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
10. Diskuse 
11. Závěr 
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Program zastupitelstva města byl vyvěšen na úřední desce elektronické i 
pevné a zaslán všem zastupitelům. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. 
Ing. Dohnal: „Prezident vyhlásil termín voleb do zastupitelstev obcí, neměli 
bychom schválit počet členů zastupitelstva pro další funkční období?“  
Ing. Křižan: „Budeme mít ještě dvě zastupitelstva.“ 
Ing. Dohnal: „Podle informací se dávají dohromady kandidátky, bylo by dobré, 
aby lidé věděli, kolik mají shánět členů.“  
Ing. Křižan: „Můžeme dát hlasovat, jestli má někdo zájem měnit počet 
zastupitelů 21. Pokud by byl zájem zvýšit nebo snížit počet zastupitelů, bylo by 
dobré prodiskutovat jako bod. Ing. Dohnal má tedy návrh na doplnění 
programu o bod „Stanovení počtu členů zastupitelstva pro budoucí volební 
období.“ 
Můžeme dát jako bod č. 9, s následným přečíslováním dalších bodů. 
Nejprve musíme hlasovat o změně (doplnění programu) a poté o celém 
programu.“ 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje návrh Ing. Pavla Dohnala o zařazení 
bodu „Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro další volební období 
2022-2026“ jako bodu č. 9 s následným přečíslováním dalších bodů. 
PRO:  11  PROTI:   1  ZDRŽEL SE:    7 

Usnesení:  ZM 20/2022/02 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo návrh Ing. Pavla Dohnala o zařazení bodu 
„Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro další volební období 2022-
2026“ jako bodu č. 9 s následným přečíslováním dalších bodů. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje program 20. zasedání zastupitelstva 
města s doplněním bodu „Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro 
další volební období 2022-2026“ jako bodu č. 9 s následným přečíslováním 
dalších bodů:  
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 

konaného dne 16.02.2022 
2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk  

a) části parcely p.č. 3315/34 v ulici Orelská 
b) pozemku p.č. 707/1 v ulici Rajčovna 

3. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 

4. Nákup zametacího stroje pro místní hospodářství 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 

a) Kontrola pokladní hotovosti 
b) Inventarizační zpráva za rok 2021 
c) Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
d) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
e) Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 
f) Rozpočtové opatření č. 1/2022 

6. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
7. Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
8. Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 
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9. Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro další volební období 2022-
2026 

10. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
11. Diskuse 
12. Závěr 
PRO:   17 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    2 

Usnesení:  ZM 20/2022/03 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo program 20. zasedání zastupitelstva 
města s doplněním bodu „Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro 
další volební období 2022-2026“ jako bodu č. 9 s následným přečíslováním 
dalších bodů:  
1. Zahájení 

a) ověřovatelé zápisu  
b) schválení programu 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného dne 

16.02.2022 
2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk  

a) části parcely p.č. 3315/34 v ulici Orelská 
b) pozemku p.č. 707/1 v ulici Rajčovna 

3. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu 
nového rodinného domu v již zasíťovaném území 

4. Nákup zametacího stroje pro místní hospodářství 
5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 

a) Kontrola pokladní hotovosti 
b) Inventarizační zpráva za rok 2021 
c) Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
d) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
e) Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 
f) Rozpočtové opatření č. 1/2022 

6. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
7. Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
8. Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 
9. Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro další volební období 2022-2026 
10. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
11. Diskuse 
12. Závěr 

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného dne 

16.02.2022 
Usnesení:  ZM 15/2021/05 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo budoucí směny pozemků p.č. 1845/2 a 1846/2 
a části pozemků p.č. 1845/1, 1846/1, 3700/19, 3700/20, 1844/1 za pozemky 
žadatelů pana XXX, bytem XXX a pana XXX, bytem XXX, které vlastní v k.ú. Hluk 
dle přiloženého geodetického situačního náčrtu a pověřilo Radu města Hluk 
zveřejněním záměru o směně pozemků. 
Vyjádření:  
• Oba žadatelé si doplnili vlastnické záležitosti. Rada města schválila na 

posledním zasedání zveřejnění záměru o směně pozemků. Záměr bude 
zveřejněn. 

 
Usnesení:  ZM 19/2022/05 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo zařazení žádosti pana XXX, bytem XXX a 
paní XXX, bytem XXX na výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území na parcele č. 260/2 a 258/4 v ulici Zahradní, Hluk do seznamu nemovitostí 
dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území. 
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Vyjádření:  

 Žádost byla zařazena a bude vyplacena ve stejném režimu jako ostatní 
žádosti dle schválených podmínek. 

 
Usnesení:  ZM 19/2022/06 
Zastupitelstvo   města   Hluk  schválilo  poskytnutí  finančního  příspěvku  ve   výši  
90 000 Kč panu XXX, bytem XXX a paní XXX, bytem XXX na výstavbu nového 
rodinného domu č.p. 1598 v ulici Antonínská, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k 
příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného 
domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
Vyjádření:  

 Finanční příspěvek byl vyplacen 15.03.2022. 
 
Usnesení:  ZM 19/2022/07 
Zastupitelstvo   města   Hluk   schválilo   poskytnutí   finančního   příspěvku ve 
výši 140 000 Kč panu XXX, bytem XXX na rekonstrukci rodinného domu č.p. 24 v 
ulici Hlavní, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s 
následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území.  
Vyjádření:  

 Finanční příspěvek byl vyplacen 15.03.2022. 
 
Usnesení:  ZM 19/2022/08 
Zastupitelstvo   města  Hluk   schválilo  poskytnutí  finančního  příspěvku  ve   výši  
230 000 Kč panu XXX, bytem XXX a paní XXX, bytem XXX na demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu č.p. 1611 v ulici Hlavní, Hluk, dle 
Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
Vyjádření:  

 Finanční příspěvek byl vyplacen 15.03.2022. 
 
Usnesení:  ZM 19/2022/09 
Zastupitelstvo  města  Hluk  schválilo  poskytnutí   finančního   příspěvku   ve  výši  
90 000 Kč panu XXX, bytem XXX na výstavbu nového rodinného domu č.p. 1616 
v ulici Zabartoničí, Hluk, dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, 
demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového 
rodinného domu v již zasíťovaném území. 
Vyjádření:  

 Finanční příspěvek byl vyplacen 15.03.2022. 
 

Ostatní usnesení Zastupitelstva města Hluk ze dne 16.02.2022, která nejsou 
v tomto materiálu uvedena, jsou splněna. 
 
Ing. Křižan: „Z posledního zasedání zastupitelstva jsme měli za úkol sdělit 
hospodaření Římskokatolické farnosti a TJ Spartak Hluk.  Hospodaření 
Římskokatolické farnosti včetně kopie farního listu jsem všem zastupitelům 
odeslal e-mailem den po jednání zastupitelstva. Pan Igor Dostal zaslal minulý 
týden za TJ Spartak Hluk požadované informace - počty dětí v oddílech a jejich 
financování  a  vyúčtování dotace z rozpočtu města. Tento materiál se dával dnes  
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na web do sekce pro zastupitele. Tímto byly zodpovězeny otázky paní Šuránkové 
a pana Ing. Dohnala z minulého zasedání zastupitelstva a mohou sloužit pro Vás 
jako informace.“ 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. 
Ing. Dohnal: „Je to otázka pro další zastupitelstvo, jak s těmito čísly bude dál 
pracovat. Bylo by dobré vědět, kolik z toho jde na kulturu, kolik na zájmové 
kroužky, kolik na zahrádkáře.“ 
Ing. Křižan: „Toto je všechno práce, která začala s příchodem dalších lidí na úřad. 
Na konci máme tabulku ohledně energií, která stála půl roku práce. Podobně 
bychom měli zpracovat i příspěvkové organizace.“ 
p. Šuránková: „Jistě je to pro nás zastupitele důležité, ale ptám se, jestli se s tím 
zabývala rada města  a jaké si z toho vzala výsledky?“ 
Ing. Křižan: „Několikrát jsem zmiňoval, že  moje představa pro dotační podmínky 
pro sport je úplně jiná. Pokud rada nezaujme pozici, že s tím chce něco dělat a 
měnit, starosta je jen jeden ze sedmi. Jestli máte touhu měnit dotační systém, 
dejte  návrh radě, napište parametry nebo udělejte si v rámci zastupitelstva 
pracovní skupinu a navrhněte tak, jak byste to chtěli. Můžeme pověřit Ing. 
Dohnala nebo paní Šuránkovou tím, že tento úkol můžeme na ně delegovat. Na 
to má zastupitelstvo právo.“ 
Ing. Dohnal: „Nezlob se, ale  máš na městském úřadě pracovníky, máš radu, 
takže tyto úkoly by si měl rozdělovat tam a ne zastupitelům.“ 
Ing. Křižan: „Možnost delegovat zastupitelům úkoly tam je.“ 
Ing. Dohnal: „Když to 4 roky není, nebudeme to teď na poslední půl rok měnit.“ 
Ing. Křižan: „Co tam není 4 roky?“ 
Ing. Dohnal: „Není dotační systém.“ 
Ing. Křižan: „Vy jste chtěli někdy po radě změnu dotačního systému? To byl můj 
nápad, že jsem chtěl změnit.“ 
Ing. Dohnal: „Já se zeptám jednotlivých radních, jestli byli proti změně dotačního 
systému.“ 
Ing. Křižan: „Radku Salanci byl jsi proti změně dotačního systému pro sport?“ 
R. Salanci: „Nebyl.“ 
Ing. Dohnal: „Já se nebavím jen pro sport, já se bavím pro všechny. To není jen 
záležitost sportu.“ 
Ing. Křižan: „Prosím dát do zápisu, že na základě požadavku zastupitelů se rada 
bude zabývat změnou dotačního systému.“ 
Ing. Dohnal: „Mělo by tam být uvedeno, dotačního systému čeho? Zájmových 
kroužků?“ 
Ing. Křižan : „Co když bude žádat fyzická osoba na jízdu králů?“ 
Ing. Dohnal: „Tak rada řekne, že se soukromníkům dávat nebude.“ 
Ing. Křižan: „Je důležité to naformulovat.“ 
Ing. Dohnal: „Není jasné o jaké dotace jde, zda o dotace z obce, dotace z kraje?“ 
Ing. Křižan: „Jak máme pojmenované dotace z hlediska financí?“ 
Ing. Svobodová: „Transfery, dotace z rozpočtu územně samosprávných celků.“ 
p. Angerová: „Jsou to dotace fyzických a právnických osob, protože se rozlišují, 
jestli je to pro fyzické či právnické osoby.“ 
p. Šuránková: „O tom se bavíme od začátku tvého volebního období.“ 
Ing. Křižan: „Upřesním, nebudou to obecně dotace, ale dotace poskytované 
z rozpočtu města pro fyzické a právnické osoby. Myslíte, že to do příštího 
zastupitelstva zpracujeme a předložíme? Jakou máte časovou představu?“ 
Ing. Dohnal: „Já jsem na začátku uvedl, že je to záležitost pro další zastupitelstvo. 
Nechtěl jsem to po Vás, protože vím, že je to nerealizovatelné. Je to zbytečné, 
protože nový rozpočet bude stejně schvalovat už nové zastupitelstvo.“ 
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Ing. Křižan: „Rada se tímto zabývala před ¾ rokem a radní neprojevili zájem to 
dále řešit. Návrh zpracovala tajemnice úřadu a bylo to formou diskuse po jednání 
rady. Nebylo to projednáno jako bod samostatný programu. Rada se tímto 
materiálem bude zabývat. Pokud se něco schválí, dáme na jednání zastupitelstva, 
aby rozdělování ve sportu a kultuře bylo spravedlivé.“ 
p. Šuránková: „ Nemá smysl na tak krátkou dobu něco řešit.“ 
Ing. Dohnal: „Je to záležitost pro další zastupitelstvo.“ 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí kontrolu plnění usnesení a úkolů ze 
zasedání zastupitelstva města ze dne 16.02.2022. 
PRO:  19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 20/2022/04 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení a úkolů ze 
zasedání zastupitelstva města ze dne 16.02.2022. 
 

 
2. Prodej pozemků v k.ú. Hluk  

a) části parcely p.č. 3315/34 v ulici Orelská 
Jedná se o žádost manželů XXX, bytem XXX o odprodej části pozemku p.č. 
3315/34 o výměře 28 m² (dle KN se jedná ornou půdu, dle ÚP se jedná o 
plochu Z plocha zemědělská) ze dne 07.12.2020 za účelem rozšíření stávající 
zahrady-dvoru. Rada města se žádostí poprvé zabývala na svém jednání dne 
16.12.2020 (usnesení RM 55/2020/05). První geometrický plán číslo 2082-
113/2021 byl zpracován 07.04.2021 a oddělená část k prodeji měla výměru 45 
m². Při zadání zpracování znaleckého posudku dle GP 2082-113/2021 ze dne 
07.04.2021 jsem byl informován projektantem Ing. Martinem Dufkou o možné 
kolizi prodávaného pozemku a záměrem budování inženýrských sítí pro 
budoucí nové rodinné domy – možná výstavba v lokalitě „Orelská II“. Proto 
jsme hledali spolu s projektantem Ing. Dufkou a manžely XXX kompromis ve 
velikosti odděleného pozemku. Nakonec byla dohodnuta varianta dle 
Geometrického plánu č. 2133-113/2021 ze dne 15.03.2022. Stavební komise 
se žádostí nezabývala. Rada města dne 16.03.2022 schválila zveřejnění 
záměru o prodeji části pozemku p.č. 3315/34 usnesením RM 84/2022/16. Na 
zveřejnění záměru o prodeji části pozemku p.č. 3315/34 se přihlásili pouze 
manželé XXX a rada města dne 06.04.2022 na svém jednání doporučila 
zastupitelstvu usnesením RM 85/2022/33 schválit prodej části pozemku za 
cenu odhadní, poplatky hradí kupující a k prodeji bude započítáno nájemné za 
2 roky zpětně. Pozemek byl oceněn znaleckým posudkem č. 1390-2022, který 
zpracoval Ing. Martin Dufka dne 06.04.2022. Dle znaleckého posudku je nový 
pozemek p.č. 3315/271 o výměře 28 m2 oceněn cenou zjištěnou na 30 010 Kč 
(1 071,8 Kč/m2) a dále oceněn cenou obvyklou na 39 200 Kč (1 400 Kč/m2). 
Vlastníci sousedních parcel nebyli s prodejem seznámeni, neboť 
dlouhodobým uživatelem pozemku jsou právě manželé XXX. Roční nájemné 
bude vypočítáno jako 1/20 z ceny pozemku (39 600/20 = 1 960) tedy 1 960 
Kč/rok. Vliv na rozpočet 2022: s prodejem části pozemku p.č. 3315/34 je 
uvažováno v rámci plnění příjmů schváleného rozpočtu na roku 2022.  
 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje prodej části pozemku p. č. 3315/34 o 
výměře 28 m² (dle nového Geometrického plánu č. 2133-113/2021 ze dne 
15.03.2022 se jedná o nový pozemek p. č. 3315/271) v ulici Orelská v k. ú. 
Hluk manželům XXX, bytem XXX za cenu 39 200 Kč, poplatky hradí kupující. 
K prodeji bude započítáno nájemné za dva roky zpětně.  
PRO:   19 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 20/2022/05 

Zastupitelstvo města Hluk schválilo prodej části pozemku p. č. 3315/34 o 
výměře 28 m² (dle nového Geometrického plánu č. 2133-113/2021 ze dne 
15.03.2022 se jedná o nový pozemek p. č. 3315/271) v ulici Orelská v k. ú. 
Hluk manželům XXX, bytem XXX za cenu 39 200 Kč, poplatky hradí kupující. 
K prodeji bude započítáno nájemné za dva roky zpětně.  
 

b) pozemku p.č. 707/1 v ulici Rajčovna 
Jedná se o žádost paní XXX o odprodej pozemku p.č. 707/1 o výměře 74 m² 
(dle KN se jedná zahradu, dle ÚP se jedná o plochu PV plocha veřejného 
prostranství s převahou zpevněných ploch) ze dne 09.03.2022 za účelem 
pěstování bylin a zeleniny pro vlastní potřebu. Rada města se žádostí 
zabývala na svém jednání dne 16.03.2022 a usnesením RM 84/2022/12 
doporučila Zastupitelstvu města Hluk prodej zamítnout. Stavební komise se 
žádostí nezabývala. Jedná se o parčík vedle památkových domků, směrem do 
ulice Družstevní. 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk zamítá prodej pozemku p. č. 707/1 o výměře 74 m² 
v ulici Rajčovna v k. ú. Hluk paní XXX. 
PRO:   18 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    1 
Usnesení:  ZM 20/2022/06 
Zastupitelstvo města Hluk zamítlo prodej pozemku p. č. 707/1 o výměře 74 m² 
v ulici Rajčovna v k. ú. Hluk paní XXX. 

 
3. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku 

na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území 
Jedná se o žádost ze dne 07.02.2022, kterou podali manželé XXX na demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu v ulici Novoveská, na pozemku p. č. 
2982. Stavební komise se žádostí zabývala na zasedání 04.04.2022 a doporučila 
radě města zařazení do seznamu. Rada města se záležitostí zabývala na svém 
jednání dne 06.04.2022 a usnesením RM 85/2022/28 doporučila Zastupitelstvu 
města Hluk žádost manželů XXX do seznamu nemovitostí zařadit.   
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje zařazení žádosti pana XXX, bytem XXX a paní 
XXX na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu v již zasíťovaném  
území  na  parcele  č. 2982  v  ulici  Novoveská,  Hluk  do  seznamu nemovitostí dle 
Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou 
nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území. 
PRO:  19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
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Usnesení:  ZM 20/2022/07 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo zařazení žádosti pana XXX, bytem XXX a paní 
XXX, bytem XXX na demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území na parcele č. 2982 v ulici Novoveská, Hluk do seznamu 
nemovitostí dle Směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území. 
 
 

4. Nákup zametacího stroje pro místní hospodářství 
Město Hluk v minulosti řešilo kompletní čištění obrub a jejich zametání ve většině 
případů ručně. K tomuto sloužili pracovníci VPP, kterých se již několik let zpětně 
nedostává. V minulosti v letních obdobích (jaro – podzim) bylo zaměstnáváno přes 
Úřad práce Uh. Hradiště kolem 10 osob ročně. Úklid a sečení města prováděli 
převážně tito pracovníci. Bohužel s nedostatkem pracovních sil tohoto typu se město 
Hluk potýká již minimálně 5 let. Očištění obrub již téměř neprobíhá a úklid zimního 
posypu jsme se snažili v minulosti provádět strojně. Prvním pokusem bylo využití 
strojního zařízení firmy Trend ABC, které je pro potřeby města výkonově 
nedostatečné. Druhým pokusem byl nákup zametacího zařízení ke stroji UNC, který 
se ovšem neosvědčil. Zařízení bylo počátkem letošního roku prodáno. Třetím 
pokusem byla firma z Kunovic, která v loňském roce úklid po zimním posypu 
nedokončila a výsledek práce byl žalostný. Nemilou vzpomínkou na tento úklid byla 
porucha tohoto zařízení v době, kdy byl stroj objednán na údržbu města Hluk. 
Varianty tedy zůstávají stále dvě, a to lidská práce formou brigádníků nebo využití 
strojů. Sehnat brigádníky na tuto práci je za současné situace nemožné, proto se 
město Hluk rozhodlo zakoupit zametací stroj a tuto položku zahrnout do rozpočtu 
roku 2022, který jsme schválili v loňském roce. Předpoklad byl nákup zametacího 
stroje, který je výkonově silnější, než stroj firny Trend ABC v hodnotě cca 2 000 000 
Kč. V rozpočtu roku 2022 je rezervovaný 1 000 000 Kč a zbylá část ceny by byla na 
leasing. Stroj této výkonnostní třídy byl prodejci předveden, ale pro údržbu místních 
komunikací se opět projevil jako nevyhovující. Jediným řešením je tedy nákup vyšší 
výkonové třídy, kde se pohybujeme v cenách cca 5 000 000 Kč. Toto zařízení má 
obec Dolní Němčí, která stroj koupila jako ojetý. Pokud budeme uvažovat, že 
kompletní zametení místních komunikací a parkovišť a chodníků v rozsahu celého 
Hluku zabere necelý měsíc, uvažujeme při 4 cyklech za rok využití stroje v rozmezí 
30 - 40 %. Proto vedení města navrhuje zakoupení takového zařízení, neboť ostatní 
obce v okolí do mechanizace značně investují (Dolní Němčí, Ostrožská Lhota, 
Blatnice, Veselí nad Moravou….). Čím dříve takové zařízení budeme mít, tím 
efektivněji můžeme údržbu města provádět i s ohledem na čištění uličních vpustí. 
Stroj by mohl být využit i při sběru listí, kde nám také chybí ruce již zmíněných 
pracovníků VPP. Pokud se jako zastupitelé zodpovědně ale i odvážně rozhodneme 
pro nákup zařízení v ceně cca 5 000 000 Kč s DPH, musíme provést změnu 
v rozpočtu a co nejrychleji vyhlásit výběrové řízení. Dostupnost těchto speciálních 
zařízení není nijak příjemná, tak jako všechno v současné turbulentní době. Přáním 
je mít zařízení již před jízdou králů, ale dosažení tohoto cíle nebude nijak 
jednoduché. Rada města se záležitostí zabývala na svém jednání 06.04.2022 a 
usnesením RM 85/2022/40 doporučila schválit rozpočtové opatření o navýšení výdajů 
v oddíle „místní hospodářství“ o částku 4 800 000 Kč s DPH na nákup zametacího 
stroje. 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje budoucí nákup zametacího stroje a současně 
schvaluje tento nákup zařadit do rozpočtového opatření. 
PRO:  15  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    4 
Usnesení:  ZM 20/2022/08 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo budoucí nákup zametacího stroje a současně 
schválilo tento nákup zařadit do rozpočtového opatření. 
 

5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru města 
Finanční výbor zasedal dne 11.04.2022 s následujícím programem: 

a) Kontrola pokladní hotovosti 
Byla provedena kontrola pokladny a členové finančního výboru konstatovali, že 
fyzický stav souhlasí s účetním. Rovněž kontrola pokladních dokladů vykazuje 
jejich vedení v intencích zákona. 
 

b) Inventarizační zpráva za rok 2021 
Ing. Svobodová předložila finančnímu výboru materiál – „Inventarizační zprávu za 
rok 2021“. Finanční výbor po seznámení s materiálem, vzal tento na vědomí a 
doporučil zastupitelstvu ke schválení. 
 

c) Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
Ing. Svobodová předložila finančnímu výboru materiál – „Návrh závěrečného účtu 
za rok 2021“. Finanční výbor vzal tento materiál na vědomí a doporučil 
zastupitelstvu ke schválení. 
 

d) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
Ing. Svobodová předložila finančnímu výboru materiál –„Zpráva o výsledku 
přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021“. Finanční výbor vzal tento 
materiál na vědomí a doporučil zastupitelstvu ke schválení. 
 

e) Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 
Ing. Svobodová předložila finančnímu výboru materiál – „Účetní závěrka města 
Hluk k 31.12.2021“. Finanční výbor vzal tento materiál na vědomí a doporučil 
zastupitelstvu ke schválení. 
 

f) Rozpočtové opatření č. 1/2022 
Rozpočtové opatření č. 1/2022 vzal finanční výbor na vědomí, s ohledem na 
skutečnost, že rozpočtové opatření již schválila rada města, o tomto nehlasuje a 
doporučil zastupitelstvu ke schválení. 

 
Závěrem byli členové finančního výboru informováni o plánovaných investičních 
akcích v nejbližším období – ČOV, tvrz, zametací vůz. 

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí Zápis z jednání finančního výboru 
konaného dne 11.04.2022, a to: 
1) kontrolu pokladní hotovosti – bez nedostatků 
2) inventarizační zprávu za rok 2021 
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3) návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021  
4) zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
5) účetní závěrku města Hluk k 31.12.2021  
6) rozpočtové opatření č. 1/2022 schválené Radou města Hluk dne 16.03.2022 
usnesením č. RM 84/2022/20 
Informace o chystaných investičních akcích – ČOV, tvrz, zametací vůz. 
PRO:  19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 20/2022/09 

Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí Zápis z jednání finančního výboru 
konaného dne 11.04.2022, a to: 
1) kontrolu pokladní hotovosti – bez nedostatků 
2) inventarizační zprávu za rok 2021  
3) návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021  
4) zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021  
5) účetní závěrku města Hluk k 31.12.2021 
6) rozpočtové opatření č. 1/2022 schválené Radou města Hluk dne 16.03.2022 
usnesením č. RM 84/2022/20  
Informace o chystaných investičních akcích – ČOV, tvrz, zametací vůz. 
 

6. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření města Hluk za rok 2021 
Obce jsou dle ustanovení § 17 odst. 4 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 
pravidlech územních rozpočtů, povinny dát si přezkoumat své hospodaření za 
uplynulý kalendářní rok.  
Předmět, hlediska a průběh přezkoumání je upraven zákonem č. 420/2000 Sb., o 
přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků 
obcí. U obcí, které mají více než 800 obyvatel nebo provozují hospodářskou činnost, 
se uskutečňuje rovněž dílčí přezkoumání.  
Závěr zprávy musí obsahovat vyjádření, zda byly zjištěny chyby a nedostatky. 
Dílčí přezkoumání provedly kontrolorky Krajského úřadu Zlínského kraje od 2. do 
06.09.2021 a závěrečné přezkoumání v termínu od 9. – 11.03.2022. Nebyly zjištěny 
chyby a nedostatky.  
Při závěrečném přezkoumání byl stanoven tzv. ukazatel dluhové služby za rok 2021 
ve výši 9,06 % – tj. poměr výše dluhu k 31.12.2021 a průměru příjmů po konsolidaci 
za poslední 4 rozpočtové roky, přičemž „strop“ pro zdravé a udržitelné veřejné 
finance je 60 %.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 
města Hluk za rok 2021.  
PRO:   19 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 20/2022/10 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 
města Hluk za rok 2021.  
 

7. Návrh závěrečného účtu města Hluk za rok 2021 
Pravomoc schválit závěrečný účet města za rok 2021 je vyhrazena zastupitelstvu 
obce dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích. 
Náležitosti závěrečného účtu jsou specifikovány v § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o 
rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. Jedná se zejména o plnění rozpočtu – 
příjmů a výdajů, hospodaření s majetkem, hospodaření s peněžními fondy, 
vyúčtování  
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vztahů k jiným rozpočtům. Přílohou závěrečného účtu je zpráva o výsledku 
přezkoumání hospodaření za uplynulý kalendářní rok.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje závěrečný účet města Hluk za rok 2021 a 
souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.  
PRO:  19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 20/2022/11 
Zastupitelstvo města Hluk schválilo závěrečný účet města Hluk za rok 2021 a 
souhlasí s celoročním hospodařením, a to bez výhrad.  

 
8. Účetní závěrka města Hluk k 31.12.2021 

Pravomoc schválit účetní závěrku města k 31.12.2021 je vyhrazena zastupitelstvu 
obce dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. b). 
Povinnost sestavit k rozvahovému dni účetní závěrku vyplývá z ustanovení § 18 
zákona č. 563/1991 Sb., o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů. Nedílnou 
součástí účetní závěrky je rozvaha, výkaz zisku a ztráty, příloha. 
Dle ustanovení § 5 odst. 5 vyhlášky č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování 
účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek, je podkladem pro schválení 
účetní závěrky schvalovaná účetní závěrka, zpráva o výsledku přezkoumání, zpráva 
o výsledku finanční kontroly, inventarizační zpráva.  

 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko nebylo sděleno. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk schvaluje účetní závěrku města Hluk sestavenou 
k 31.12.2021.  
PRO:   19 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 20/2022/12 

Zastupitelstvo města Hluk schválilo účetní závěrku města Hluk sestavenou 
k 31.12.2021.  

 
9. Stanovení počtu členů zastupitelstva města pro další volební období 2022-2026 

Ing. Křižan: „Podle zákona o obcích pro naši obec, která má necelých 4 500 obyvatel 
můžeme mít počet členů zastupitelstva /rozmezí pro 3 - 10 tisíc obyvatel/ od 11 do 25 
zastupitelů." 
Ing. Dohnal: „Můj návrh spočívá v tom, abychom o tom diskutovali. Spočívá na 
jasném poznání, že rozhodující pro schvalování jednotlivých bodů je rada, nikoli 
zastupitelstvo. Jsou samozřejmě věci, které jsou vyhrazené radě a věci, vyhrazené 
pro schvalování v zastupitelstvu. Podstatné je to, jak bude koalice složena a jaké  
bude obsazení rady.  
Potom je úplně jedno, jestli má zastupitelstvo 21, 19, 17, 23 nebo 25 členů. 
Ekonomická stránka je, pokud snížíme počet členů zastupitelstva. V současné době 
se dává dohromady 8 kandidátek a když to vynásobíte 21, je to hodně lidí. Při 
angažovanosti lidí v Hluku je to 160 lidí na kandidátkách. Samozřejmě nemusí 
nakonec 8 kandidátek být. Pak se v mnoha případech stane, že čtyři roky tady seděli 
zastupitelé, kteří svou iniciativu příliš neprojevovali. Samotné snížení členů kvalitu 
nepřinese. Chce to eliminovat tak, aby se do zastupitelstva omylem nedostali lidé, 
kteří velký zájem nemají. Historicky máme 21 členů, když se podíváme na 
srovnatelné obce a města, stačí tam méně zastupitelů. Můj návrh je, aby pro příští 
volební období Zastupitelstvo města Hluk mělo 17 zastupitelů.“ 
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p. Říhová: „Je nějaká tabulka na počet zastupitelů?“ 
Ing. Zdráhalová: „Stanovuje to zákon o obcích podle počtu obyvatel. Hluk spadá do 
rozmezí od 3 do 10 000 obyvatel, což je možnost mít 11 - 25 členů“. 
Mgr. Michalčíková: „Pokud snížíme na 17 členů, snižuje se i počet členů rady?“ 
Ing. Křižan: „Počet členů rady by bylo 5“. 
Ing. Dohnal: „Tímto ušetříme.“ 
Ing. Křižan: „Nemáme podklady, abychom Vám teď řekli, kolik ušetříme. Do úspory 
musíme započítat nejen zastupitele, ale i radní. Je potřeba to spočítat. Máme 
povinnost 85 dnů před volbami stanovit počet členů zastupitelstva. Na dalším 
zasedání 22. června nám stanovit počet členů zastupitelstva časově vyjde. Jde o to, 
jestli oslovit na 8 kandidátkách 21 lidí nebo 17.“ 
Ing. Zdráhalová: „Kandidátky se podávají do 19. července, protože máme v Hluku 
více jak dva odbory, budou se kandidátky podávat u nás na městě.“ 
Ing. Křižan: „Nám ta povinnost vznikla tím, že jsme založili více jak jeden odbor. Měli 
jsme stavební odbor a máme další ekonomicko – správní odbor a odbor investic. Tím 
se budou kandidátky vést u nás.“ 
 
Návrh Ing. Dohnala na usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk stanovuje 17 členů Zastupitelstva města Hluk pro volební 
období 2022-2026. 
PRO:   4 PROTI:   8  ZDRŽEL SE:    7 
Usnesení:  ZM 20/2022/13 
Zastupitelstvo města Hluk nepřijalo usnesení o stanovení 17 členů Zastupitelstva 
města Hluk pro volební období 2022-2026. 
 
Ing. Křižan: „Doporučuji dát všechny podklady a materiály dohromady, celkové 
náklady na zastupitele a na radní. Jaká by byla úspora v případě, že by bylo 17 
zastupitelů a 5 radních. Materiál bych projednal v radě a dáme doporučení pro 
zastupitelstvo.“ 
 

10. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 

 Přehled kulturních akcí 
Mgr. Botek: 
23. dubna - Rodičovský ples - sportovní hala 
26. dubna - Seniorský ples – Obecní restaurace 
29. dubna - Čaroslet – parkoviště u koupaliště 
  1. května - Už je tu máj – sportovní hala 
  6. května - Školní akademie – sportovní hala 
  8. května - Pouť jízdy králů na Sv. Antonínku  
12. května - Jaro se Šlágr muzikou – sportovní hala 
13. května - koncert Tublatanka a Argema – sportovní hala 
13. nebo 27. května - Hlucký bombóz – městské kino /termín bude upřesněn/ 

 
           

 Rekonstrukce tvrze, průběh výběrového řízení: 
Ing. Křižan: „Aktuálně probíhá v rámci výběrového řízení druhé kolo. 2. května by 
měly být podány cenové nabídky. Doposud se přihlásily 3 firmy, které splnily 
kvalifikaci. Jsou to firmy HOCHTIEF, VANTO a 3VH. Včera proběhla prohlídka místa 
stavby, které se zúčastnili všichni tři zástupci firem a doufáme, že všichni tři podají 
cenové nabídky. Bude se analyzovat zakázka, která bude mít nejnižší cenovou 
nabídku a v co nejkratší době bychom podepsali smlouvu. Za současné situace nelze 
předpokládat, že cena bude dle rozpočtu, který byl stanoven v listopadu loňského 
roku.“ 
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 Rekonstrukce kanalizace a ČOV, dotace, zahájení stavby, financování 
Ing. Křižan: „Dotaci obdržíme ve výši 60% uznatelných nákladů. Celkové náklady na 
stavbu bez DPH činí 42 milionů, 2,5 milionů neuznatelné náklady a zbývající část činí 
uznatelné náklady. Měli bychom obdržet dotaci ve výši 23,7 mil. Kč v průběhu stavby. 
V průběhu stavby chceme žádat o další příspěvek, aby konečná částka byla až 70%. 
Budeme žádat i Zlínský kraj v rámci speciálního příspěvku pro dvě investice – tvrz a 
kanalizaci. Zahájení stavby proběhne v příštím týdnu, smlouva je podepsaná od 
konce loňského roku. Nyní probíhá náročná příprava stavby, kdy jsme jednali 
s Povodím Moravy a s SVK Uherské Hradiště a Inspektorátem bezpečnosti práce. 
Příští týden se začne s vyměřováním, poté začne stavba kanalizace v ulici 
Družstevní, Kostelní, Hrnčířská a nakonec v ulici Hlavní od náměstí až k potoku od 
Starých hor. První etapa prací začne v ulici Družstevní, která bude probíhat 6 až 8 
týdnů. Hotová by měla být do konce měsíce června. Druhá etapa ulice Kostelní – 
bude probíhat před jízdou králů asi měsíc. Ulice Hrnčířská je krátká, bude trvat 3 až 4 
dny. Po jízdě králů se začne v ulici Hlavní, což je největší část zakázky a měla by být 
hotová do konce prázdnin. V průběhu prací na rekonstrukci kanalizace se začne i na 
stavbě ČOV, asi v průběhu měsíce července a srpna. Firma Medmes, která je 
součástí sdružení spolu s VHS Javorník hledá dodavatele technologie. Informace 
budou zveřejněny na webových stránkách. Jakmile dostaneme rozhodnutí o dotaci, 
zařadíme do změn v rozpočtu. Akce je plánována tak, že začneme čerpat dotaci 
z Ministerstva zemědělství, až vyčerpáme dotaci budeme čerpat z vlastních zdrojů. 
Na posledním zastupitelstvu se budeme bavit o výši úvěru. Do té doby bychom měli 
mít informace, zda budeme dělat tvrz z obou dotací nebo jen z jedné.“ 
 

 VO a HDPE, Hluk ulice Družstevní 
Ing. Křižan: „V ulici Družstevní začínají výkopové práce v oblasti mostu směrem ke 
školce. Je to společná akce s firmou EG.D jako v ulicích Čtvrtě, Sokolská, Cihelní, 
Sadová. Firma EG.D požaduje zasíťování podzemním vedením. Důvodem v ulici 
Družstevní je stavba dvou nových rodinných domů, kdy se domy musí připojit. 
Současně nám seberou výložníky a konzoly, tím pádem nebudeme mít kam dát 
veřejné osvětlení, proto se nechal zpracovat projekt na veřejné osvětlení. Je 
vysoutěžena firma Perfect na veřejné osvětlení a optické kabely. Sloupy a svítidla se 
obvykle dodávají do 4 týdnů, dnes je dostupnost svítidel až 8 – 10 týdnů, což 
komplikuje zahájení stavby. Předpoklad je, že by se práce měly zvládnout do konce 
měsíce června, aby do jízdy králů nebyly v ulici Družstevní překopy.“ 
 

 Mateřská škola kapacita, oprava elektroinstalace 
Ing. Křižan: “Včera jsem měl schůzku s paní ředitelkou, která mně sdělila, že za 
současné situace by potřebovala dalších 19 míst, aby uspokojila všechny žadatele 
bez ukrajinských dětí. Celkový počet dětí je 139 a dalších 19 dětí potřebují ještě 
umístit. Vedení města chce upravit třídu dole na staré škole, přemístit mužský sbor, 
Cimbálovou muziku Ženičky a Babicu a uvolněné prostory přidělit je pro potřeby 
školky a propojit s částí městské policie a tím bychom mohli těch 19 dětí umístit. 
Financování opravy je naplánováno tak, že pro letošní rok bychom dali 1 mil. Kč na 
opravu elektroinstalace. Hrubý rozpočet elektroinstalace je 3 – 3,5 mil. Kč. Protože 
jde o rozsáhlou opravu, rozhodlo se, že se  v letošním roce nezačne. Mysleli jsme, že 
se oprava vyšplhá do 2 mil. Kč. Připravíme na příští rok, školku na dva měsíce 
uzavřeme a kompletně elektroinstalaci upravíme. Kdyby byly dvě třídy na staré škole, 
zlepšila by se kapacita a tím by se mohla školka zavřít. Stará škola by fungovala jako 
spolková část, vstup by byl z ulice od tvrze. Všechny učebny by byly obsazeny 
spolky. Tam, kde byla ZUŠ, by byla mateřská škola. Stejně je vedena v rejstříku škol 
podle tohoto čísla popisného. Kdybychom to neudělali pro naše děti, určitě by nás 
donutila situace s ukrajinskými dětmi. Do staré školy musíme ještě nějaké peníze 
zainvestovat, i když víme, že v horizontu 3 – 5 let budeme s budovou nějakým 
způsobem pracovat.“ 
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 Energie pro město Hluk a příspěvkové organizace 
Ing. Křižan: „Martin Dostal spočítal, kolik nás stály energie pro město a jeho 
příspěvkové organizace v roce 2021 a jakou cenu očekáváme v roce 2022. Všechny 
příspěvkové organizace (Sport, ZŠ, MŠ, DDM) a město vynaložilo na energii 
(elektřina a plyn) v roce 2021 – 4,6 mil. Kč. Z toho veřejné osvětlení 890 tis. Kč. 
V letošním roce máme podepsané smlouvy na el. energii na dva roky, některé 
subjekty na 3 roky. Plyn máme podepsaný na 1. pololetí 2022 s tím, že pokud 
budeme předpokládat, že nakoupíme plyn za stejnou cenu, za jakou jsme nakoupili 
v lednu, tak cena za energie v letošním roce bude 10,7 mil. Kč. Rozdíl mezi loňským 
a letošním rokem je 6,1 mil. Kč. Na můj popud už dva až tři roky zahrnujeme do 
rozpočtu rezervu 5 mil. Kč, což se nám bude hodit, abychom vykryli poptávku peněz 
po energiích. Bude nám chybět jen 1,1 mil. Kč. Za kolik nakoupíme plyn na 2. pololetí 
tohoto roku, nevíme. Za veřejné osvětlení v letošním roce zaplatíme 1,9 mil. Kč, 
nárust je o více jak  o 1 mil. Kč. Investovat do veřejného osvětlení a rozjíždět projekty, 
výměny klasického osvětlení za LED bude možná balancovat za tu ztrátu, abychom 
ušetřili za veřejné osvětlení.“ 
 

 Mosty a lávky v majetku města Hluk 
Ing. Křižan: „Před třemi lety brigádníci zdokumentovali všechny mosty a lávky 
v Hluku. Mostů je 11, lávek 18. Od firmy Centrum dopravního průzkumu v Brně jsme 
si nechali zpracovat cenovou nabídku na analýzu 3 mostů a 4 lávek. Most do 
Autopalu, do mateřské školy a k Družstvu. Lávky pro pěší, které jsme řešili jsou za 
Autopalem do ulice Za Mlýnem, u hřiště na náměstí, u mateřské školy a lávka na 
stezce do Dolního Němčí. Dále jsme nechali nacenit dvě nebezpečné křižovatky, 
přípojka ulice Příčná a ul. Ostrožská. V této lokalitě budeme dělat i změny dopravního 
značení a stavební úpravy pro snížení rychlosti v této ulici. Druhá nebezpečná 
křižovatka je na kopečku, jak je malovaný sklep, který vlastní společnost Dolňácko. 
K této křižovatce se vyjadřovala i Policie ČR a navrhuje, aby byla tato křižovatka 
zrušená. Toto bude předmětem dalšího projektu po výměně kanalizace, řešení cesty, 
parkování a chodníku. Pokud se podíváte na most, co vede do družstva, tak jsou tam 
prohnuté nosníky a zkřížené příčníky. Opravu mostu budeme muset v nejbližší době 
zahrnout do investic.“ 
 

 Změna směrnice č. 1/2020 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou 
výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území 
Ing. Křižan: „V minulé radě byl projednán zápis ze stavební komise, kde byla žádost, 
která by v minulosti byla zařazena do seznamu nemovitostí. Podle nového znění 
směrnice, která byla schválena v roce 2020, na základě návrhu ze stavební komise 
se nemůže tato nemovitost dostat do žádosti o dotaci. Návrh z rady je směrnici 
upravit. Jestli to zvládne ještě tato rada nebo stavební komise nedokáži odpovědět. 
Nejvíce peněz od roku 2013 se týkalo rekonstrukcí a právě rekonstrukce se tato 
žádost týká. Budeme muset přemýšlet, jestli tu směrnici na rekonstrukci zanechat a 
upravit  nebo jak byl návrh ze stavební komise typ rekonstrukce vůbec nepodporovat 
a podporovat pouze novostavby nebo demolice s výstavbou.“ 
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 Nezaměstnanost k 31.03.2022 
 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů Nezaměstnanost v % 

Hluk         73 2,45 

ORP Uh. Hradiště    1 727 2,71 

ORP Uherský Brod       835 2,11 

okres Uh. Hradiště    2 591 2,54 

Zlínský kraj   13 496 2,62 

ČR 252 873 3,38 

 
 

 Daňové příjmy 
 

skutečnost 3/2021 skutečnost 3/2022 srovnání skutečnosti roku 
2022 s rokem 2021 

14 911 021,59 Kč 15 599 862, 87 Kč 

 

+ 688 841,28 Kč 

 
 

 Stavy účtů k 20.04.2022 

Běžný účet u KB       37 791 478 Kč 
Běžný účet Česká spořitelna - nájmy DCHB                              424 649 Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna      722 Kč 
Účet ČNB                                          1 444 329 Kč 
Účet ČNB Bezbariérové chodníky                    362 Kč  
CELKEM         39 661 540 Kč 
 
Úvěry u České spořitelny k 20.04.2022 
Úvěr č. 1 u České spořitelny      5 949 974 Kč 
Úvěr č. 2 u České spořitelny      1 339 321,50 Kč 
CELKEM úvěry nesplacené     7 289 295,50 Kč 

         
Ing. Křižan: „K tomu, co bylo zmíněno na minulém zastupitelstvu, že nechcete 
zadlužovat další zastupitelstvo, přečtěte si zápis z minulého jednání, který jsem 
doplnil o upřesněnou částku dluhu. Když jste nastupovali, dluh byl tady daleko vyšší, 
než plánuji já. To je odpověď pro ty, kteří mají strach, že zadlužuji budoucí 
zastupitelstvo. Když jste nastupovali jako zastupitelé, byl dluh přes 40 mil. Kč. Dnes 
máme dluh 7 mil Kč, pokud bychom si vzali 20 mil. a do konce volebního období ještě 
něco splatíme, bavíme se o 25 mil. Kč. Byl bych velmi rád, kdybyste se zdrželi 
některých pocitů, protože město Hluk potřebuje ty peníze investovat. Při 
současné inflaci je každá investice účelová a dobrá. Je to východisko z toho, jak 
nepřijít o peníze, které máme na účtech. Pokud bychom dělali opravu tvrze podle 
rady pana XXX, každý rok něco, tak v průběhu pěti let by se nám věci zdražily a 
nestačili bychom je dokrýt. Tím by se jednalo o účelové dělení veřejné zakázky. Byla 
by to špatná cesta. Pokud bychom nedělali nic se 40 miliony, které máme na účtu a 
předpokládali bychom 15% inflaci do konce roku, naše město by přišlo o 6 mil. Kč.“ 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko.  
Ing. Dohnal: „Pokud nebudou předloženy cenové nabídky na rekonstrukci tvrze, je 
nějaké řešení?“ 
Ing. Křižan: „Zatím jsme se o této variantě, že by nebyly předloženy cenové nabídky, 
nebavili. Pokud bychom se do této situace dostali, tak bych udělal okamžitou 
odstávku tvrze a hledal nalezení každodenní ztráty jednoho kubíku vody, který se 
někde ztrácí. Udělat opatření na topení takové, aby tvrz byla schopná temperace. 
Buď provozovat tvrz dále nebo vyhlásit nové výběrové řízení.“ 
Ing. Dohnal: „To je faktická stránka věci, teď ta finanční stránka. Myslím, jak jsi říkal 
kolik ztratíme, když nebudeme investovat do tvrze. Máme nějaké řešení, co s tím?“ 
Ing. Křižan: „Když si budeme brát úvěr na ČOV na doplacení 42 mil. Kč a očekávaná 
dotace je 23,7 mil. Kč, určitě bychom část peněz investovali do ČOV a nebrali si úvěr.  
- Nákup zametacího stroje – to nás vede k tomu, dát ty peníze v hotovosti pryč. 
- Oprava mateřské školy, kde máme nachystaný projekt 
- Kanalizace komunálu, kde máme taktéž hotový projekt, což je částka 1 mil. Kč. 

Komunál má dnes kanalizaci trativodem, takže kompletní odkanalizování do 
dvora, převedení kanalizace kolem budovy, zaasfaltování povrchu, úprava 
povrchu z druhé strany komunálu. 

- Kanalizace ve škole, kde by měla být projektová dokumentace taktéž hotová. Je 
to záležitost protlaku pod povrchem cca 1 mil. Kč. 

Jsme schopni některé věci utratit tak, abychom ztrátu díky inflaci ponížili a aby bylo 
nejméně financí v hotovosti na účtu.“ 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 
PRO:   19  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 20/2022/14 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů. 

 
11. Diskuse 

p. Šuránková: „Chci se zeptat, zda bude stavební úřad zrušený? Tato informace se 
objevila na internetu. Další otázka, zda je pravda, že je na hale ubytováno až 150 
Ukrajinců?“ 
Ing. Křižan: „Na první otázku sděluji, že informace v médiích je pravdivá, městský 
úřad nebude mít pod sebou stavební úřad. Zda přejde pod ORP Uherské Hradiště 
nebo ORP Uherský Brod nevíme. Náš stavební úřad má dvě obce z ORP Uherské 
Hradiště (Boršice a Hluk) a tři obce z ORP Uherský Brod (Dolní Němčí, Horní Němčí 
a Slavkov). Jakou formu zvolí Městský úřad Uherské Hradiště a Uherský Brod není 
zatím známo. Zda bude v Hluku detašované pracoviště, nevíme. Spousta věcí se 
bude řešit elektronicky.“ 
Ing. Zdráhalová: „Oficiální stanovisko zatím nemáme.“ 
Ing. Křižan: „Ke druhé otázce ohledně uprchlíků z Ukrajiny sděluji, že město Hluk 
pravidelně navštěvuje krizový štáb v Uherském Hradišti a sestavují se tzv. krizové 
karty, na kterých máme napsáno, že v případě, že se například vyplaví obec Dolní 
Němčí nebo Hluk, poskytneme lidem náhradní ubytování, než se situace v domě 
vyřeší. Na ubytování máme sportovní halu, ubytovnu na hale, tělocvičnu a Babí horu. 
Tak jsem odpověděl, že na krizových kartách máme celkem 150 obyvatel a v nejbližší   
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době počítáme s uvolněním ubytovny. Na tuto informaci se již ptalo asi 5 subjektů, 
které řídí uprchlickou krizi v průběhu 5 dnů. Do dnešního dne nepřišel nikdo ani na 
ubytovnu ani na sportovní  halu. Nikdo neříkal, že přijde 150 uprchlíků z Ukrajiny a že 
máme uvolnit sportovní halu. Aktuálně jsme se bavili o 22-24 místech na ubytovně. 
Mgr. Braunerová: „Kolik je žádostí ukrajinských dětí do mateřské školy nebo kolik dětí 
tam chodí a kolik je do základní školy?“ 
Ing. Křižan: „Mateřská škola nemá ukrajinské děti. Základní škola má 3 děti, které 
navštěvují školu a mají své výukové plány. Část se učí ukrajinštině na základě tabletu 
nebo mobilu, část předmětů se učí s našimi dětmi a mají větší počet hodin českého 
jazyka. Co se týká dětí do mateřské školy, je to trochu komplikovanější, protože 
máme nařízeno, že pokud ukrajinské dítě dosáhne předškolního věku, tak se bavíme 
asi o 6 až 7 dětech.“ 
Mgr. Braunerová: „Rostou počty ukrajinských lidí, co přišli do Hluku?“ 
Ing. Křižan: „Poslední číslo je 44 lidí v domech, 11 mělo být na pastoračním domě, 
nakonec přišlo 8. Někteří se už stěhují do Prahy za lepší prací a lepším zázemím. 
Pokud budete chtít, pošlu Vám odkaz, kde můžete denně sledovat počet lidí v Hluku 
na základě evidence cizinecké policie.“ 
Mgr. Hrdinová: „Některé děti nechtějí chodit do školy, protože si musí distančně splnit 
svou docházku na Ukrajině. Do konce měsíce května mají docházkový systém, musí 
si dodělat ukrajinský ročník.“ 
Ing. Křižan: „Dětem na Ukrajině končí 31. května školní rok. Kdyby děti ztratily nějaký 
počet hodin, asi by musely ročník opakovat. Děti, které jsou na pastoračním domě, 
nechodí do školy, učí se on-line, ale chodí do kroužků.“ 
p. Plačková: „Zdá se, že v Hluku je dost lidí, kterým chybí krytá autobusová zastávka i 
se sezením na náměstí.“ 
Ing. Křižan: „Je možnost se schovat v podloubí celé Jednoty, zastávka není nutná. 
Můj názor je, že by se náměstí udusilo. Do budoucna, pokud se zrekonstruuje budova 
obecní restaurace, kde bude knihovna, informační centrum, zázemí s veřejnými 
toaletami, mohou lidé čekat na autobus zde, přečíst si noviny, podívat se na televizi a 
poté jít na autobus. Musela by se navrhnout taková zastávka, která by nenarušila 
náměstí.“ 
p. Plačková: „Argumentovala jsem tím, že tam máme stánek a lidé říkali, že když se 
neprodává, je zavřená brána a člověk si nemá kam sednout.“ 
p. XXX: „Jak vypadá stezka do Kunovic, mám pocit, že o to Kunovice nemají zájem?“ 
Ing. Křižan: „Město Kunovice udělalo protipovodňová opatření, mají rozdělanou 
křižovatku. Hluk má zpracovanou studii. Aktuálně jsme řešili s Povodím Moravy jak 
řešit protažení cyklostezky u Zemtechu, protože potůček Žabínek má ve správě  
Povodí Moravy. Pracovník Povodí Moravy, pan Hanzelka nám oznámil, že je to 
rozbředlá bažina a tlačí na nás začít projektovat revitalizaci vodního toku a oni si 
v budoucnu na to vyčlení finanční prostředky. Aktuálně jednáme s Povodím Moravy. 
Nemůžeme ale začít projektovat, pokud by nám Povodí Moravy dalo nějakou výtku.“ 
p. XXX: „Ještě k autobusové zastávce u Jednoty, v podloubí je to zašpiněné od 
vlaštovek.“ 
Ing. Křižan: „Uděláme to na vlastní náklady.“ 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Hluk bere na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 
PRO:   19 PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 
Usnesení:  ZM 20/2022/15 
Zastupitelstvo města Hluk vzalo na vědomí diskusi zastupitelů a občanů. 
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12. Závěr 

Zasedání bylo ukončeno v 19:40 hodin 
 
Zápis byl vyhotoven dne 28.04.2022 
 
Zapsala: Dana Krhovská 

 
 
 
 
 

Zápis ověřil:  
 

p. Mgr. Martina Braunerová: dne 29.04.2022 
 
 

p. Mgr. Michaela Hrdinová: dne 28.04.2022 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ing. Martin Křižan v. r. 

starosta 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


